

8D6N

优越韩国

MAGNIFICENCE KOREA

SEOUL | INCHEON 变 源 癣 这是位于仁川的一家传统韩屋风格的豪华酒店。酒店的设计灵感来自于传统韩屋<mark>建</mark> 筑,以深色的木材和黑色瓦片作为建筑材料,体现了当地建筑特色。 Gyeongwonjae Ambassador Incheon This is a luxurious hotel with traditional Korean architecture in Incheon. The hotel's design is inspired by Hanok, with dark wood and black tiles used as

building materials to highlight local architectural features.



第1天 吉隆坡 🛪 仁川

集合于机场,飞往仁川。

第2天 仁川

★汗蒸幕体验

韩国特有的蒸汽浴,人们在高温和高湿度的环境中排出毒素,促进身体健康 和放松。

第3天 仁川

⊙大韩圣公会江华圣堂

第一座韩屋式的圣堂,采用了朝鲜的传统建筑方式,未使用钉子,而是 将木材相互铆碶而成。

★朝阳纺织咖啡馆【含每人一杯饮料】

季节限定:

※大韩圣公会江华圣堂&朝阳纺织咖啡馆将改去:

预测日期: 4月1至10日期间行程将改去:

★自由公园樱花季【含每人一杯饮料】

★乘搭19世纪环保电动汽车【4人一台车】

⊙仁川Tri-bowl

"Tri-bowl"是由含"世界"之意的"Triple"和含"盘子"之意的"Bowl"合成的,是纪念2009年召开的仁川世界城市节的造型物。

第4天 仁川 – 首尔

○现代百货公司奥特莱斯商场

★韩国传统酿酒体验

○东大门设计广场

因其独特的流体设计而闻名,并在常年举办各种文化活动,包括首尔时 装周。

季节限定:

※东大门设计广场将改去:

预测日期: 10月13至20日期间行程将改去:

○天空公园赏芒草和粉黛乱子草

第5天 首尔

★ 体验韩式传统脸部护理

由专业美容师的呵护下,进行超凡的护理体验。

★乐天世界塔【首尔天空瞭望台】

首尔天空观测站位于乐天世界大厦的顶部,该大厦是世界第六高楼, 共123层,高555米。

⊙奉恩寺

古色古香的寺院是韩国最具代表性的,同时也是规模最大的传统古寺之 一。

季节限定:

- ※如团队于**4月1至10日**抵达,以下景点将代替奉恩寺:
- ○石村湖営樱花
- ※如团队于10月20至11月10日抵达,以下的景点代替奉恩寺:
- ●奥林匹克公园赏枫叶

第6天 首尔



★Nature Labs数码艺术体验馆

馆内设有11个不同主题的空间带你欣赏绚丽多彩的视频和灯光,非常适合拍照或者摄影留念。

⊙弘大商圈

⊙敦义门博物馆村

坐落在敦义门旧址上,将近现代建筑、朝鲜时代的街道、山坡整合成为 崭新的文化空间。

★乱打秀

第7天 首尔

⊙购物站:【人蔘博物馆】

⊙广藏市场

前 ★ 穿韩服逛昌德宫 ※每逢星期一休馆

₩ 竣工于1405年的昌德宫,是依据景福宫结构而建的第二皇宫。

⊙益善洞

第8天 首尔 – 仁川 ズ 吉隆坡

●土产与纪念商品店

送往机场,返回温馨的家园。

- ※花季会受气侯影响而有所改变。
- ※疫情后节日举办与否将取决于当地安排,如有变更,恕不另行通知。



DAY 1

Kuala Lumpur **X** Incheon

Assemble in airport for flight to Incheon.

Incheon DAY 2

★ Jjimjilbang Experience

Jiimiilbang is a unique Korean steam bath in which people release toxins while promoting physical health.

DAY 3

Incheon

Anglican Church

The first Hanok-style chapel adopted the traditional Joseon construction method, instead of using nails.

★ Joyangbangjik Café [Includes 1 beverage per person]

Seasonal Arrangement:

Anglican Church & Joyangbangjik Café will be replaced to: *If visitation falls between 1-10 Apr:

★ Jayu Park Cherry Blossom Festival

[Includes 1 beverage per person]

★19th Century Electric Car Tour [4 pax per car]

⊙Incheon Tri-bowl

"Tri-bowl" is composed of "Triple" which means "world" and "Bowl" which means "plate". It is a building commemorating the Incheon World Cities Festival held in 2009.

DAY 4

Incheon - Seoul

OHyundai Premium Outlet

★ Korean Traditional Wine Making Experience

Dongdaemun Design Plaza

It is known for its distinctive fluid design and hosts a variety of cultural events throughout the year, including Seoul Fashion Week.

Seasonal Arrangement:

Dongdaemun Design Plaza will be replaced to: *If visitation falls between 13-20 Oct:

OHaneul Park for Silver Glass & Pink Muhly

DAY 5

Seoul

Bongeun Temple

This ancient and quaint temple is one of the most representative and largest traditional ancient temple in Korea.

Seasonal Arrangement:

Bongeun Temple will be replaced to:

%If visitation falls between 1-10 Apr:

Seokchon Lake Park Cherry Blossom

※If visitation falls between 20 Oct-10 Nov:

Olympic Park Maple Leaf Blossom

DAY 6

Seoul

★ Nature Labs Digital Theme Park



There are 11 different themed spaces in the museum to let you enjoy the colorful videos and lights, which are very suitable for taking pictures or videos.

Hongdae Fashion Street

Donuimun Museum Village

Located on the former site of Donuimun Gate, it integrates modern buildings, streets and hillsides of the Joseon Dynasty into a new cultural space.

★ Nanta Show

DAY 7

Seoul

OShopping Stops: [Korean Ginseng Outlet]

Gwangjang Traditional Market

*Hanbok touring around Changdeok Palace

Closed every Monda

The 2nd royal villa built following the construction of Gyeongbuk Palace in 1405.

⊙lkseon-dong

DAY 8

Seoul - Incheon **★** Kuala Lumpur

Local Products & Souvenir Store

Transfer to airport for flight back home.

※Flora season is subject to weather condition.

**Seasonal arrangement are subject to change without prior notice due to post pandemic.







行程亮点 HIGHLIGHTS

戴着羊角毛巾体验韩国传统桑拿: 汗蒸幕体验 玩在当地: 穿韩服逛昌德宫 | 韩国传统酿酒体验

第一座韩屋式的圣堂: 大韩圣公会江华圣堂

世界文化遗产: 昌德宫

让你身临其境的展览: Nature Labs数码艺术体验馆

购物趣: 弘大商圈 | 东大门 | 益善洞

[享受]

探店: 朝阳纺织咖啡馆 入住韩屋: 庆源斋酒店

K-Beauty体验: 韩式传统脸部护理

4晚入住国际五星酒店

当地必吃: 人蔘鸡 | 韩式腌螃蟹 | 韩式烤肉

高餐标: 韩式新派料理

IEXPERIENCE

Experience a Korean traditional sauna: Jimjilbang K-Beauty Experience: Korean Traditional Herbs Facial Korean Hair Styling & Make Up

[ATTRACTIONS]

First Hanok-style chapel: Anglican Church UNESCO World Heritage Site: Changdeok Palace An Immersive exhibition: Nature Labs Digital Theme Park

Shopping Paradise: Hongdae Fashion Street | Dongdaemun | Ikseon-dong

[ENJOY]

Café Hopping: Joyangbangjik Café Stay in Hanok: Gyeongwonjae Abassador Hotel K-Beauty Experience: Korean Traditional Herbs Facial 4N stay in International 5-Stars Hotel

[GOURMET]

Must Eat: Ginseng Chicken Soup | Korea Flower Crab Table D'hote | Korean BBQ

High-cost meal: Fusion Korean Cuisine

餐饮安排 MEAL PLAN | 住宿 ACCOMMODATION

天数 DAYS	早餐 BREAKFAST	午餐 LUNCH	晚餐 DINNER	特选酒店 SELECTED HOTELS	
1	-	-	-	-	
2	机上用餐 On Board	蛤蜊刀削面 Sea Clams Kalguksu	韩式腌螃蟹 Korea Flower Crab Table D'hote	仁川天堂城酒店 或 同级 Incheon Paradise City Hotel or similar	
3	酒店 Hotel	韩式石锅拌饭 Nutritious Hot Stone Rice Table Set	韩定食 Hanjungsik	仁川庆源斋酒店 或 同级 Incheon Gyeongwonjae Ambassador Hotel or similar	
4	酒店 Hotel	午餐自理 Own Expenses	韩式卷五花+饺子 Bossam with Gaesang Mandu <mark>ঃ MICHELIN GUIDED</mark>		
5	酒店 Hotel	午餐自理 Own Expenses	韩式烤肉 Korean Bbq	首尔索菲特酒店 或 同级 Seoul Sofitel Ambassador Hotel or similar	
6	酒店 Hotel	韩式拌饭+海鲜煎饼 Bibimbap + Seafood Pancake	鲍鱼篸鸡汤 Abalone Samgyetang		
7	酒店 Hotel	午餐自理 Own Expenses	韩式新派料理 Fusion Korean Cuisine 践MICHELIN 1 STAR		
8	酒店 Hotel	午餐自理 Own Expenses	机上用餐 On Board	-	

※ 行程可能会以最终确定的航班而前后调动。 **Sequence of the itinerary is subject to change according to the final flight confirmation

Passport & Visas - Each tour member is responsible to ensure their passport is valid for at least six (6) months from the return date of the trip and all necessary visas and permits have been

Travel Insurance - It's essential that you take out a comprehensive travel insurance before travel.

- Itineraries, meals, hotels and transportation are subject to change without prior notice
- AVSB reserves the right to make changes to or cancel the itinerary at any time due to unforeseen circumstances, especially during peak periods or in the event of a force
- AVSB is not responsible for omissions, printing and/or presentation errors in brochures or in any media where such information may be presented; AVSB reserves the right to make corrections as required.
- Every person participating in AVSB's tours shall travel at his/her own risk. AVSB shall not be held liable to any person for additional expenses that may be incurred due to delays or changes in any transport services, sickness, weather, strikes, war or other causes.
- For other terms & conditions, refer overleaf of invoice or visit https://www.applevacations my/web/terms.php
- All pictures shown are for illustration purpose only

Note: AVC refers to Apple Vacations Sdn Bhd

Korea Tours - Additional Terms & Conditions:

- Tours are conducted in Mandarin.
 Triple Room Third person shall be based on rollaway bed.
 Tour fare quoted is for MALAYSIAN, non-Malaysian surcharge applied.
 Compulsory Shopping Stops All four members are required to visit the compulsory shopping stops (approximately 1 hour) but are not obligated to purchase anything. AVC reserves the right to collect a penalty of RM600 per person should any tour member fail to visit the specified shopping stops.

护照或签证 – 团员有责任确保护照有效期需至少6个月(从返程日期算起),并且取得必要的签证和准证。 旅游保险 - 出发前,建议您购买全面的旅游保险。

- 1. 行程、膳食、酒店住宿和交通可能会有所更动,恕不另行通知。
- 若出现无法预测的特殊情况,特别是在旅游旺季期间,蘋果旅遊将保留更改或取消行程的权利。 若蘋果旅遊的宣传手册或任何传播媒介,出现任何形式的印刷失误或遗漏,本公司一概不负责,并
- 且保留更正的权利。
- 品体量型出现积分。 每位参与蘋果旅遊团的成员,必须为自身安全或行为负责。若出现无法预测的特殊情况 (例如:交通 延误取消、天气、疾病、示威、战争等等),因而引发额外支出的问题,蘋果旅遊一概不负责,旅客 需自行负责额外的费用。
- 5. 详情条似,请参阅生据背页或浏览 https://www.applevacations.my/web/terms.php 6. 以上图片仅供参考,请以实物为准。

- 韩国团 附加条规: 1. 所有行程以中文讲解为主。

- 元人房-房内第三名住客的床褥,将以折叠式为准。 因费仅适用于大马公民,外国公民则需缴付额外费用。 指定购物站 所有团员必须停留在指定的购物站约1小时,但不强制购买任何商品。若任何团员 没有停留在有关地点,蘋果旅游有权利征收600令吉/人的款项。

For	Agent	Use	Only:

Updated Date: MAR 2023